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Geacht College, 

Op 22 maart 2024 plaatste het Dagblad van het Noorden het artikel op de voorpagina 
“Windmolens Meeden brommen nog steeds” In het Algemeen Dagblad verscheen een 
vergelijkbaar artikel onder de titel: ‘Een derde van Gronings dorpje bezoekt dokter vanwege 
klachten windturbines.’ Uit de artikelen blijkt dat in de omgeving van windmolens de 
gezondheidsklachten toenemen en dat er sprake is van slapeloosheid, stress, boosheid, 
vermoeidheid en suïcidale neigingen. Ook zou blijken dat de overheid de klachten 
stelselmatig negeert en zich verschuilt achter een Nivel-rapport en theoretische, 
modelmatige normen. 

Dat brengt de JA21-fractie tot de volgende schriftelijke vragen:  

1. Is GS bekend met bovenstaande artikelen? 

2. Is GS het met de JA21-fractie eens dat het niet de bedoeling kan zijn dat als gevolg van 
de aanleg van windparken en windmolens bij omwonenden gezondheidsklachten ontstaan?  

3. Hoe gaat GS ervoor zorgen dat de huidige normen voldoen aan de gezondheidseisen en 
wat gaat GS doen om uit te sluiten dat omwonenden ziek worden van dichtbij geplaatste nog 
hogere windmolens? 

 4. Wat doet GS eraan om te voorkomen dat we achteraf, zoals bij recente schandalen in 
Nederland (bijvoorbeeld het gas- of toeslagenschandaal), tot de conclusie komen dat de 
overheid geheel gefocust op het behalen van een bepaalde hoeveelheid windenergie, zich 
blind en doof heeft gehouden voor belangrijke maatschappelijke consequenties van het 
beleid en er daardoor ernstig afbreuk is gedaan aan de levenskwaliteit van onze burgers? 

 5. Is GS bereid een nieuw onderzoek te laten instellen naar de effecten van windmolens van 
de grootte die thans op veel plaatsen wordt overwogen (280 meter tiphoogte) op de 
volksgezondheid, al dan niet samen met andere provincies, dan wel de landelijke overheid? 



 6. En in het verlengde hiervan, Is GS bereid onderzoek te laten doen naar nieuwe 
geluidsnormen? 

 7. Welke windprojecten lopen er momenteel precies in onze provincie? 

 8. In welke fase van ontwikkeling zijn deze projecten en hoe ziet de voortgang eruit? 

 9. Wat is de hoogte van de windmolens en wat is de kortste afstand tussen een 
aangekondigde windmolens en de omliggende huizen per project?  

10. Welke gevolgen hebben de gesignaleerde gezondheidsproblemen voor de huidige 
windprojecten? Is GS bereid projecten tijdelijk stop te zetten zolang niet bekend is wat de 
exacte gevolgen zijn voor de volksgezondheid? 

 

Alvast dank voor de beantwoording, 

Met vriendelijke groet, 

Harry Omlo 

JA21 Drenthe 
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